
Møde mellem Trafikgruppen (Svebølle og omegn) og borgmester Martin Damm.
Mandag den 7. november kl. 19-21 
Sted: Svebølle Aktivitetscenter

Formålet med mødet er at have en dialog med borgmester Martin Damm om følgende:
 De trafikale udfordringer, der er på strækningen Bregninge-Jorløse.
 De løsningsforslag som lokalråd, beboerforeninger og aktive borgere er kommet med, så der

kan skabes en sikker skolevej på strækningen.
 Børnenes perspektiver og ønsker til en fremtidig mere sikker skolevej.
 Hvordan trafikgruppen og kommunen i fremtiden kan samarbejde om gode løsninger til at 

opnå en sikker skolevej.

Trafikgruppen består af 18 personer fra:
 Beboerforeninger fra Bregninge, Svebølle, Jorløse og Viskinge
 Beboere på de berørte strækninger
 En repræsentant fra Svebølle skolebestyrelse

Dagsorden for mødet:

1. Børnenes perspektiver og ønsker til en sikker skolevej
 Sella fra 3.a. og Mille 6.b. deltager på mødet og fortæller om deres ønsker.
 Dagplejer fortæller om hendes ønsker for sikker skolevej.

2. Trafikale udfordringer på strækningen Bregninge-Jorløse. Strækningen måler ca. 9-10 km.
 ”Svebølle Forbindelser”.
 Trafiktælling fra 2017.
 Trafiktællinger gennemført af trafikgruppens medlemmer på udvalgte punkter.
 Risiko for øget trafik fremover - byggemodningen på Frederiksberg og den nye 

motorvej.

3. Løsningsforslag fra trafikgruppen
 Cykelsti på strækningen Bregninge-Jorløse
 Skiltning på Viskingevejen om hvordan man kører 2 i 1 – imedens vi venter på at 

cykelstien bliver etableret mellem Viskinge og Svebølle.
 Mere lys ved Sognegården i Viskinge (en del arrangementer efter mørkets frembrug)

og på vejen mellem Viskinge og Svebølle.

4. Hvordan kommer vi videre i et frugtbart samarbejde om at skabe en mere sikker skolevej?


